
Referat generalforsamling RCD 16/3-25 i Ikast 

Fra bestyrelsen deltog, Lars, Laurits, Morten og Karina.  

Referent: Lone 

Derudover 3 fremmødte 

 

Valg af dirigent: Karina 

Formandens beretning: Beklageligvis er der kun 3 fremmødte. Dasu afholder også møde denne dag, 
måske er det grunden til de få fremmødte. 

Klasserepræsentanternes beretning: 

0-1600, Laurits Jensen: Det går ned af bakke, sidste år kun 5-6 tilmeldte pr. løb. Det er svært at sige 
hvorfor. Der var lidt kamp om 1 pladsen. Ingen indkomne forslag. 

Super 1600, Morten Ekkel, Sponsorat er på plads, dæk og penge til vinder på dagen. Der arbejdes på 
om dette måske på sigt også vil kunne lade sig gøre i de andre klasser. Morten er  I tvivl om der 
kommer flere kørere i klasssen i år. 

Super 2000, Lars Nielsen, Der er ikke meget at berette. Der er lidt færre kørere der har kørt fuldt DM i 
2024 end i 2023. 

Supernational, Magnus Jensen kunne ikke være til stede, men intet at berette, ud over at man håber at 
kunne nå op på 10 kørere. 

Kassereren fremlægger regnskabet: Regnskabet gennemgået, ingen kommentarer. MobilePay er en 
rigtig god løsning, dette letter også kassererens arbejde. Der er et anseligt beløb på kontoen, der tales 
lidt om hvad man kunne bruge lidt af pengene til. Måske kunne der laves skilte som kørerne kunne 
hænge op på teltet, der kunne stå klasse, navn osv. Karina prøver at skaffe en pris på dette. 

 

Fastsættelse af kontingent, forsætter uændret. 

Valg af kasserer: Karina forsætter 

Valg af bilagskontrollant: Gert Kjeldsen 

Bilagskontrollant suppleant: Bøje Pedersen 

 

Igen snakkes der om, om der kan laves et eller flere dobbelte løb.  

Der er for meget ventetid når et løb køres over 2 dage. 

Håber nogle af klubberne vil være med til at prøve dette.  

 

Sluttede af med kaffe og brød til alle fremmødte 


